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De:     Jef Van Damme [vandammejef@gmail.com]
Envoyé:      mardi 25 mars 2014 11:47
À:      Schepmans Françoise; De Winne Jacques; De Greef Jean-Louis; 
Marchal Jean-Louis
Objet:  Schriftelijke vraag betreffende de NINOOFSE POORT

Eind vorig jaar werd de Ninoofse poort opgeschrikt door een gratuit schietincident. Naar 
aanleiding daarvan werd er beloofd extra patrouilles op die locatie te voorzien. Ook was er een 
hele discussie over het al dan niet functioneren van de onbemande veiligheidscamera's.

Vandaar mijn vragen.

1. hoeveel onbemande camera's stonden er op het moment van het incident eind december 2013 
opgesteld op en rond de ninoofse poort. Graag de exacte locatie.
2. hoeveel van deze camera's en welke waren operationeel op hetzelfde moment
3. hoeveel van deze camera's en welke zijn er vandaag operationeeel
4. tegen wanneer zullen de overige, niet werkende camera's (indien er zijn) terug operationeel 
zijn
5. zijn de extra patrouilles van de politie nog steeds van toepassing (situatie voor het incident - 
situatie erna). Zoja, over hoeveel patrouilles met welke frequentie gaat het?
6. werden er naar aanleiding van dit incident nog andere maatregelen genomen op en rond de 
ninoofse poort? Welke?

Hartelijk dank voor uw antwoord.

 

Jef Van Damme 
Brussels parlementslid voor sp.a - Parlementaire bruxellois sp.a 
Molenbeeks gemeenteraadslid - conseiller communal à Molenbeek-Saint-Jean 
www.jefvandamme.be   en www.brusselsmobility.be 
 
tel. 02/549.66.55
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